



Parish Priest : **Fr Timothy Yeo** 6744 0347
padre_tim@queenofpeace.sg
Assistant Priest : **Fr Paul Ngo** 6744 2397
paulphongsing@yahoo.fr

一件好事情，你接触、你知道、你认识，这都是重要的，但都不及你珍惜它、爱它；你珍惜它、爱它，但都不及你喜欢它。“好之者、乐之者”就是喜欢，喜欢一件事，喜欢去作这件事。有些人知道要读书，明白读书的益处，但却不喜欢读书；有些人知道要帮助人，也相信在帮助人时，就在帮助耶稣，但他们在爱德的实践中，却未必一定尝到快乐。这些人不会长久的去做这些“好”事。因为他们不快乐。我们或许会在脑袋中，承认信仰是好的、正确的、需要的，但我们更需要喜欢自己所拥有的信仰，并为自己的信仰而自豪。

和平之后天主堂

堂区通讯

新年快乐：本堂神父们祝贺大家有个至圣及喜乐的新年。衷心感谢大家在2018年的辛勤耕耘和鼎力协助。

主日第二次捐献一圣文生互助会基金：请大慷慨解囊。

儿童要理班：所有年级要理班课程的网上注册经已开放，你可以通过 <https://tinyurl.com/qopcatechism2019> 进行。请在报名表格上附上扫描的领洗证书。可上网 qopcatechism@gmail.com 查询。要理班将在1月20日开课。**注意：**2019年K1班将改在星期六 4-5 pm 上课。

儿童要理班：急需要理老师和助理要理老师。若有兴趣，可联络 Peter (Tel : 90083483) / Francesca (Tel : 96150989)。不需要有任何经验，要理班委员会将提供有关培训。

婴孩领洗：将在1月13日（星期日）12 noon举行。请父母和代父母准时出席。

堂区理事会会议：在 1月7日（星期一）晚上8点，假达味楼 4.2 课室举行。请各组织代表准时出席。

堂区华委会议：在1月8日（星期二）晚上8.15 pm，在达味楼1.1 课室举行，请各组织代表准时出席。

家庭生活免费辅导：需要有人聆听你的心声吗？你可拨电 Tel : 63820688（星期一至五，9 am-5 pm）寻求免费专业的辅导服务。

乐龄组活动：日期：1月19日（星期六），时间：10 am，地点：4.1礼堂。项目：防止跌伤工作坊及免费血糖检查，由Allium Healthcare 负责。有兴趣者，可在1月13日（星期日）9 am 及 11 am 英语弥撒后在餐厅外报名参加。已经报名者，不需要再报名了。

小磐石圣经研读开新课：格林多前/后书，开课日期：2月19日（星期二），课程计划：每期3个月，每周分享一次。上课时间：逢星期二，7.30 - 9.30pm，上课地点：耶稣复活堂，2楼课室。详情请洽：文扬（9435 7754）、素音（8404 4098）、佩芝（9237 1615）、琮英（9119 5778）、国芳（9637 7402）。

教区活动消息：参阅布告栏通告或教委网页 www.cams.org.sg。

MASS SCHEDULES

Saturday Sunset Mass : 5:30pm

Sunday Mass: 7.30am (Mandarin), 9am, **11am**
and 5.30pm (English),

3rd Sunday: 2pm (Tagalog Mass, Rosary @1:30pm)

Weekday Masses: 6:30am and 6:30pm
(Monday to Friday including Saturday morning)

Public Holiday Mass : 7:00am

Devotions

Novena 5.00pm (Sat)

Rosary 6pm (Mon-Fri)

5.00pm (Sun)

Divine Mercy 3pm (Mon-Fri)
(Adoration Room)

Sacred Heart 7:00pm (1st Fri)

Readings:

Sunday

Jan 06

Is 60, 1-6;
Eph 3, 2-3a;
Mt 2, 1-12

Monday

Jan 07

1 Jn 3, 22-4;
Mt 4, 12-17

Tuesday

Jan 08

1 Jn 4, 7-10;
Mk 6, 34-44

Wednesday

Jan 09

1 Jn 4, 11-18;
Mk 6, 45-52

Thursday

Jan 10

1 Jn 4, 19-5;
Lk 4, 14-22a

Friday

Jan 11

1 Jn 5, 5-13;
Lk 5, 12-16

Saturday

Jan 12

1 Jn 5, 14-21;
Jn 3, 22-30

God communicates with people in many different ways. Are we listening?

God communicates with people in many different ways. In today's gospel the scribes and priests know the Messiah's birthplace through the prophecies they have studied their entire lives. For the magi, creation itself points the way to God through their study of the stars and the new star they have charted and followed.

For the first time in our Advent and Christmas gospel readings the gift of Jesus is extended to the Gentiles. "[T]he Gentiles are coheirs, members of the same body, /and copartners in the promise Christ Jesus through the gospel." God become human, longing to draw all of creation to God-self. How do we practice this radical inclusivity in our own lives? How might we not only welcome the stranger but also reverence the stranger's wisdom, understanding, and right to be among us?

The magi respond with joy to the revelation of Jesus, unlike Herod who is "greatly troubled." Unable to receive the gift of Jesus or to offer Jesus the gift of himself he remains hostage to his greed and lust for power.

The gifts of the magi reveal the nature of Jesus to us. Gold is a gift befitting a king. Frankincense was a previous incense burned at the temple as a sign of the presence of God. Myrrh is mentioned in the gospels surrounding Jesus' death. The gifts proclaim Jesus king, God, and human. From creation to angelic messages to small details in the gospel, it seems that God desires to communicate God-self to us through whatever means available. The question is, are we listening?

- The Living Liturgy

Queen of Peace Parish Activities

The priests of Queen of Peace Parish wishes all parishioners "A Blessed Christmas & Happy New Year"



Fr Timothy Yeo & Fr Paul Ngo would like to thank all parishioners for their well wishes and gifts.

Vietnamese Mass
6th January 2019
Celebrant Priest:
Rev. Fr Paul Ngo
Mass Time: 1:30pm

PEC Meeting
Representative members from all organisations are required to attend the meeting on **Mon, 7 January 2019, 8pm** at the House of David, Rm 4.2

Infant Baptism
Infant Baptism will be held on Sunday, **13 Jan 2019** after the 11am Mass in the Church.

Divine Mercy Eucharistic Adoration



Date: 17 January; 8pm
Venue: QOP Main Church
All are welcome!

Merciful Love Retreat
33 Days to Merciful Love Retreat (Fr Micheal Gaitley, MIC) Ponder and pray in these 33 days with St Teresa of Lisieux, the Little Flower. Learn from her writings how to love Jesus in little ways.
Every Mon 18 Feb to 1Apr 9.30-11.30am/or 7.30-9.30pm
Venue: Queen of Peace Church
Contact: Andrew 98623153 / Esther 97111932
Go to the QOP website to register.

Light of the Lord Covenant Community
All are welcome to receive healing from the Lord in our Eucharistic Celebration by Fr. Paul Ngo on 9th Jan 2019 (Wednesday) at St. Carlos room at 7.45 pm with Praise and Worship. Light refreshment will be served after Mass.

QoP Evergreen Seniors Community—Fall Prevention Workshop + FREE Glucose Screening for Senior Parishioners - Sat. 19 Jan 2019, 10am @ Rm 4.1
Conducted by Allium Healthcare. Pre-registration outside the canteen after the 9am and 11am Masses on Sunday, 13 Jan. Those who registered previously, need not register again.

Christian Meditation and Christian Life

By Fr Laurence Freeman OSB Director of The World Community for Christian Meditation
3 nightly talks from 7.30pm to 9.30pm in the main Church.
Tues 22 Jan 2019: Church of the Holy Family **Christian Meditation & Discipleship**
Wed 23 Jan 2019: Church of the Holy Cross **Christian Meditation & Holiness**
Thurs 24 Jan 2019: Church of the Risen Christ **Christian Meditation & Evangelisation**
Talks and Meditation - No registration needed
All are Welcome.

Devotion to God, Our Father

Monday, 7th January 2019, House of David, Room 3.3, at 8pm

Family Life Para-Counselling Services

Call us at **6382 0688**
(Mon to Fri: 10am—4pm)

Family Rosary
All are welcome to join us in this novena rosary @ 8pm in the following homes:

- Francis & Desiree
522 East Coast Road
Ocean Park #17-02
29December~06January 19
- Errol & Patricia
26A Elite Terrace
07January~15January 2019

Sale of Chinese New Year Goodies

The Lily of Peace members are selling delicious home-made pineapple tarts and other items outside the canteen to help raise funds for the Carmelite Sisters.

Price range:

'Open' Pineapple Tarts: S\$26 per bottle
Pillow Tarts: S\$20 per bottle
Love Letters: S\$16 per tin
Chigu: S\$12 per bottle
Please give them your support!

Cancer Support Group

Date: 7 January 2019 (Mon)
Venue: 4th Floor Function Room @ Holy Family Church
Time: 7.30 pm - 9.45 pm
COME and experience the love, mercy and healing grace of Jesus Christ, our ultimate Healer.

We have invited a special guest mass celebrant, Fr Leo Cachat, SJ from Detroit, USA who will also share his own "cancer journey" during mass from 7.45 pm to 9 pm.

Catholic Junior College Open House 2019

Date: The day after the release of 'O' Level Results

Time: 10 am - 4 pm

Address: 129 Whitley Road, Singapore 297822

Two way shuttle between Caldecott MRT and CJC

We look forward to having you join our CJ family!"

AT HOME RETREAT-(2 choices)

Journey from Ashes to Easter - a 10-week programme based on the Spiritual Exercises of St. Ignatius of Loyola to know Jesus more intimately in the midst of life's daily routine. It is a school of prayer and a Lenten preparation for Easter. Includes weekly meeting of faith sharing, daily prayer with Scripture and one spiritual direction by Cenacle Sisters & Team.

MORNINGS:

Date: 26 Feb - 30 April,

Tues

Time: 9.30am to 11.30am (Morning)

Venue: LaSalle Centre- St. Patrick School - 490 East Coast Road **OR**

EVENINGS

Date: 26 Feb - 30 April,

Tuesdays

Time: 7.30-9.30

pm (Evening)

Venue: Cana - the Catholic Centre, 55 Waterloo St

Sunday Canteen

- 06 January 2019
Chinese Lay Apostolate
- 13 January 2019
Rev7 Choir

The Upper Room

Eucharistic Adoration
Daily: 7:00am—9:45pm

Grotto Rosary

1st Saturday of the month after Sunset Mass

Infant Baptism

Infant Baptisms are held on the first Sunday of every odd month of the year.

Parents & godparents are required to attend pre-baptism instruction on the last Saturday preceding the baptism.

Wedding

Arrangements for a Church Wedding should be made at least **12 months in advance** with the priest of the parish.

Funeral

Please contact the Secretariat at 67442879 for the availability of the Priests and Church before making arrangement for funeral Mass, cremation or burial.

2nd Collections

1st Sunday for the Soc of St. Vincent de Paul

3rd Sunday for Catholic Foundation- GIFT